
Protokół nr 41/2017  
XLI sesji Rady Osiedla Krzyżowniki-Smochowice  

z 6 marca 2017 r. 
 

Punkt 1: Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn otworzył sesję o godz. 19.02 w siedzibie Rady 
Osiedla, w Filii Biblioteki Raczyńskich, ul. Muszkowska 1a, stwierdził kworum (obecnych 8 radnych), 
przedstawił porządek obrad (załącznik nr 1 - lista obecności, porządek obrad – załącznik nr 2) oraz 
powołał protokolanta, którym została pani Aleksandra Rabczewska, pracownik Oddziału Wspierania 
Jednostek Pomocniczych Jeżyce.  

Punkt 2: Komunikaty. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn poinformował o terminach sesji w m-cu kwietniu. 
Sesję odbędą się 3 i 24.04 o godz. 19.00. Nadal oczekiwana jest odpowiedź z ZDM w sprawie 
wiaduktu na ul. Santockiej. Przedstawił protokół z spotkania Doraźnej Komisji statutowo- 
regulaminowej. Poinformował o otrzymanych decyzjach Starosty Poznańskiego w sprawie zwrotu 
działek. Roszczenie zostało odrzucone. Przedstawił pozostałą korespondencje, która wpłynęła na 
skrzynkę Rady Osiedla.   

Punkt 3: Oświadczenia. 
Nikt z obecnych nie wygłosił oświadczenia. 

Punkt 4: Informacja Komisji działających przy radzie osiedla. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn oddał głos Radnemu, panu Witoldowi Puchalskiemu, 
który poprosił o wskazywanie dzikich wysypisk na terenie osiedla oraz o propozycję lokalizacji koszy 
na śmieci. Wszystkie prace remontowe chodników i dróg zostały uszczegółowione i będą, w ciągu 
roku, wykonane. Poinformował o najbliższym spotkaniu, w dniu 15.03.br. na komisariacie Policji. 
Następnie głos zabrał Radny, pan Robert Błoszyk, Przewodniczący Komisji Oświaty, który 
poinformował o cotygodniowych spotkaniach na których omawiane są sprawy organizacyjne 
zbliżającego się festynu.  

Punkt 5: Informacje Zespołu redakcyjnego „Nasze Krzyżowniki–Smochowice”. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn oddał głos Radnej, pani Elżbiecie Węgrzynowicz, 
która zaproponowała spotkanie zespołu redakcyjnego na dzień 15.03., na godz. 18.30. 
 
Punkt 6: Sprawozdanie Zarządu z wydanych opinii i rozpatrzonych spraw w związku  
z upoważnieniem Zarządu Osiedla wyrażonym w uchwale nr XVII/82/VII/2016 rady osiedla. 
Przewodniczący Zarządu, pan Maciej Bedyńsdki poinformował o podjętej uchwale w sprawie 
przystąpienia do realizacji zadania „Wydarzenia kulturalno-rozrywkowe”.  
 
Punkt 7: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu porządku i czystości w mieście 
Poznaniu. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem.  Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 8 radnych. 
Za   6 
Przeciw   0 
Wstrzymało się  2 
Uchwała nr XLI/192/VII/2017 (załącznik nr 3) 
 
Punkt 8: Rozpatrzenie stanowiska dotyczącego katalogu zamykanych i/lub strzeżonych 
parkingów rowerowych. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu stanowiska.  Następnie 
zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 8 radnych. 
Za   8 
Przeciw   0 
Wstrzymało się  0 
Stanowisko nr XLI/193/VII/2017 (załącznik nr 4) 
 



Punkt 9: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w planie wydatków na 2017 rok. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Następnie zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 8 radnych. 
Za   8 
Przeciw   0 
Wstrzymało się  0 
Uchwała nr XLI/194/VII/2017 (załącznik nr 5) 
 
Punkt 10: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania rocznego  
z działalności Zarządu Osiedla za 2016 rok. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn oddał głos Przewodniczącemu Zarządu, panu 
Maciejowi Bedyńskiemu, który odczytał roczne sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla.  
Następnie Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn odczytał treść projektu uchwały wraz  
z uzasadnieniem. Zarządził przeprowadzenie głosowania.  
Głosowało 8 radnych. 
Za   8 
Przeciw   0 
Wstrzymało się  0 
Uchwała nr XLI/195/VII/2017 (załącznik nr 6) 
 
Punkt 11: Wolne głosy i wnioski. 
Głos zabrał radny, pan Robert Błoszyk, który poruszył temat komunikacji aglomeracyjnej. Stwierdził, 
że bardzo dużo osób korzysta z tego rozwiązania. Niestety, komunikacja kolejowa nie jest 
synchronizowana. Dodatkowy problem stanowi ciągła zmiana rozkładu jazdy pociągów (co dwa 
miesiące). Zaproponował, aby Zarząd Osiedla przesłał pismo w tej sprawie do Marszałka 
Województwa Wielkopolskiego. Następnie głos zabrała Radna, pani Hanna Górzna-Kamińska prosząc 
Zarząd Osiedla o wystosowanie pism do zakładów mających swoje siedziby wzdłuż ul. Sytkowskiej, 
aby wybudowały chodnik na szerokość 1 m. Niewątpliwie byłoby to spore ułatwienie dla mieszkańców. 
W odpowiedzi Radny, pan Witold Puchalski stwierdził, że jest to pas drogowy i bez projektów budowa 
chodnika byłaby bezprawiem. Poinformował również o akcji prowadzonej przez Centrum Inicjatyw 
Senioralnych dotyczącej osób starszych i tzw. „Pudełek życia”. Rada będzie przeprowadzać tą akcję 
na terenie osiedla.  
 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn ogłosił 10 min przerwę.  
 
Przewodniczący rady, pan Przemysław Polcyn wznowił obrady o godz. 19.59, obecnych 8 radnych.  
 
Punkt 12: Przedstawienie Koncepcji „Ostoja Dolina Bogdanki”. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn przywitał gości, przedstawił Panią Katarzynę Senyk, 
Dyrektora ds. promocji i PR oraz pan Dariusza Kowalczyka - Dyrektora projektu. Następnie oddał głos 
panu Dariuszowi Kowalczykowi, który omówił projekt budowy osiedla eksperymentalnego – miasto 
ogród. W trakcie omawiania zaprezentował wizualizację i ogólne założenia projektu.  
 
Punkt 13: Zakończenie sesji. 
Przewodniczący Rady, pan Przemysław Polcyn zakończył sesję o godz. 20.30. 
 


